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Zápis č.1/2010  
ze zasedání Správní rady VŠPJ 

 
Termín zasedání:  10. května 2010  
 
Přítomni: 
Ing. Josef Kodet, Ing. Jaromír Schling, Lubomír Stoklásek, doc. Ing. Václav Vinš, CSc., 
v průběhu jednání se dostavil Ing. Jan Kasal  
(viz prezenční listina) 
 
Omluveni: 
MUDr. Jiří Běhounek, Mgr. Václav Jehlička, Ing. Vladimír Jeřábek, MBA, Dr. Ing. Michael 
Schöllhorn  
 
Celkem přítomno nad ½  členů SR, zasedání bylo usnášeníschopné. 
 
Dále přítomni: PaedDr. Ladislav Jirků (rektor VŠPJ), Mgr. Alena Štěrbová (prorektorka 
pro rozvoj), ing. Vlastimila Navrkalová (kvestorka), ing. Jakub Novotný, Ph. D. (ved. katedry 
ekonomických studií, kandidát na rektora VŠPJ), ing. Hana Pospíchalová (tajemnice SR 
a vedoucí kanceláře rektora) 

Jednání zahájil a řídil 1. místopředseda SR pan Stoklásek. 

V úvodu stávající rektor Jirků představil přítomného budoucího rektora školy, který by měl 
nastoupit do funkce od 1. června 2010.  Dr. Novotný představil hlavní body ze svého 
volebního programu.  
 
Program jednání:  

1) Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 

2) Výroční zpráva o činnosti a hodnocení VŠPJ za rok 2009 a Výroční zpráva 
o hospodaření VŠPJ za rok 2009 – vyjádření stanoviska podle § 15 odst. 2c) zák. 
111/1998 Sb.  

3) Rozpočet VŠPJ na rok 2010 – vyjádření stanoviska podle § 15 odst. 2b) zák. 
111/1998 Sb.  

4) Různé  
 
Bod jednání č. 1 

První místopředseda rady seznámil členy s plánovaným programem jednání a navrhl 
ověřovatele zápisu pana ing. Kodeta. Vyzval členy k podání připomínek k minulému zápisu 
a k návrhům na doplnění programu. Protože jiné podněty z řad členů SR nebyly navrženy, 
nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
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Výsledek hlasování k bodu 1 – přijetí usnesení č. U/0029/1/2010/SR: 
 
„Správní rada VŠPJ konstatuje, že k minulému zápisu nebyly vzneseny žádné připomínky, 
schvaluje program jednání navržený v pozvánce na řádné zasedání a ověřením 
elektronického zápisu pověřuje pana ing. Kodeta“ 
 
PRO  5        PROTI  0         ZDRŽEL SE  0  

Bod jednání č. 2 
 
Pan rektor stručně představil hlavní body z Výroční zprávy o činnosti za rok 2009 a zdůvodnil 
tlak školy na rozšíření spektra nabízených programů a oborů. Hlavními důvody jsou navýšení 
stavu studentů na cca 3000, finanční stabilizace školy a reakce na potřeby regionu. Pan Vinš 
upozornil na návaznost na připravované Dlouhodobé záměry vysokých škol na roky 2011 až 
2015, z nichž se bude odvíjet také financování škol. 
Na dotaz pana Kodeta byl rektorem vysvětlen strukturální rozdíl v počtech neúspěšných 
studentů na jednotlivých oborech i důvody tohoto stavu (vysoké procento populace 
pokračující ve studiu na VŠ, slabý zájem o technické obory, slabší předchozí příprava 
uchazečů na SŠ např. v matematice aj.). 

 
Výsledek hlasování k bodu 2 – přijetí usnesení č. U/0030/1/2010/SR: 
 
„Správní rada VŠPJ bere na vědomí Výroční zprávu o činnosti a hodnocení VŠPJ za rok 
2009." 
 
PRO  5        PROTI  0         ZDRŽEL SE  0  
 
Základní finanční údaje ve Výroční zprávě o hospodaření za rok 2009 komentovala paní 
kvestorka. Vysvětlila snížení hospodářského výsledku nutností platby daně z příjmu, která 
vznikla legislativní změnou v odpisování darovaného majetku.  
Pan Schling vyjádřil uspokojení se zprávou o hospodaření za rok 2009, kterou krátce 
zhodnotil, a vznesl dotaz na rizika financování školy.  Paní kvestorka upozornila na snížení 
normativu na studenta a nejistotách v mimořádném dofinancování školy do doby dosažení 
cílového stavu studentů. Pan Vinš vysvětlil záměry MŠMT ve změnách financování vysokých 
škol. 
Dále byly zodpovězeny dílčí dotazy členů Správní rady např. na fungování systému 
na odhalování plagiátů, který je provozován v rámci centralizovaného rozvojového projektu.   
 
Výsledek hlasování k bodu 2 – přijetí usnesení č. U/0031/1/2010/SR: 
 
„Správní rada VŠPJ bere na vědomí Výroční zprávu o hospodaření VŠPJ za rok 2009.“ 
 
PRO  5        PROTI  0         ZDRŽEL SE  0  

Bod jednání č. 3 
 
Správní rada se seznámila s předloženou pracovní verzí Rozpočtu VŠPJ na rok 2010, jehož 
hlavní rozpočtové kapitoly během jednání komentovala kvestorka školy. Ztráta z hlavní 
činnosti bude uhrazena z doplňkové činnosti školy tak, aby rozpočet byl vyrovnaný. 
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Výsledek hlasování k bodu 3 – přijetí usnesení č. U/0032/1/2010/SR: 
 
„Správní rada VŠPJ bere na vědomí návrh Rozpočtu VŠPJ na rok 2010.“ 
 
PRO  5        PROTI  0         ZDRŽEL SE  0  
 
 
Bod jednání č. 4 
V bodě různé informoval rektor školy o neúspěšné akreditaci 3 nových studijních programů. 
Vedení školy se rozhodlo využít možnosti dané správním řádem a v připravovaném vyjádření 
se pokusit zvrátit rozhodnutí o neudělení akreditace. 
Na druhé straně se škola setkala s úspěchem v přidělení fin. prostředků na několikaletý 
investiční záměr rekonstrukce hygienických zařízení v hlavní budově školy.  
Pokračuje trend ve snižování kapacity kolejí, kde přes velký zájem počátkem semestru 
nastává odliv studentů během semestru na privátní ubytovny. Část kapacity je držena pro 
zahraniční studenty. Nedostatečná kapacita školy pro výuku je řešena pronájmem prostor 
v cizích objektech v blízkosti školy. Protože nejvíce chybí velká posluchárna, bude 
od příštího akadem. roku využíván divadelní sál Domu kultury odborů v Jihlavě. Jako 
zásadní řešení je připravován projekt na vybudování nové auly, ale vše závisí na zajištění 
investičních prostředků. Škola však do budoucna stojí před stále nejistými parametry 
fungování terciárního vzdělávání, tj. zaměření neuniverzitních VŠ, způsob a výše financování 
aj., které změní připravovaná reforma terciárního vzdělávání.  
Paní prorektorka informovala o situaci v projektech a problematice programového 
financování MŠMT s ohledem na nepřístupnost stávajících podmínek OP VaVpI pro 
neuniverzitní VŠ.   
Pan Stoklásek upozornil, že jeho firma i přes vyšší nezaměstnanost nemůže na trhu práce 
získat kvalifikované technické pracovníky. Zástupci školy konstatovali, že přes veškerou 
snahu nejsou schopni argumentačně přesvědčit zástupce Akreditační komise, kteří kladou 
důraz na kmenové působení vysoce graduovaných vědecko-pedagogických pracovníků na 
VŠPJ pro ještě neakreditovaný obor bez ohledu na možnosti financování. Pan Vinš 
informoval o postupu prací v přípravě reformy terciárního sektoru vzdělávání a navrhl 
možnost společné akreditace nových oborů se zavedenou vysokou školou, kde daný obor již 
vyučují.   

V závěru se rektor Jirků z důvodu svého končícího funkčního období rozloučil se členy 
Správní rady a poděkoval jim za dosavadní spolupráci. 
 
Předpokládaný další termín zasedání Správní rady: pondělí 20. 9. 2010. 
(na programu bude projednávání Dlouhodobého záměru VŠPJ na roky 2011 – 2015).  

Jiné podněty k jednání nebyly předloženy a zasedání bylo ukončeno. 

V Jihlavě, 11. května 2010 
 
 
 

                                                     Lubomír Stoklásek 
                                                                           1. místopředseda Správní rady VŠPJ 
 
 
 
 
Ověřovatel zápisu (elektronicky): ing. Josef Kodet 
Zapsala:H. Pospíchalová, tajemnice SR 


